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Ostriženi mali
delničarji

Predstava, ki jo je malim delničar-
jem na včerajšnji skupščini NKBM
ponudil vladni glasovalni stroj, se
je ponovila z ene prejšnjih skup-
ščin. O nekaterih predlogih ali
nasprotnih predlogih malih
delničarjev ni bilo mogoče
glasovati, o nasprotnem predlogu
Soda, ki je bil dan na sami skupšči-
ni, pa je odvetnik Pavle Pensa, ki je
skupščini predsedoval, odločil, da
se o njem glasuje, ker ima delničar
dovolj velik lastniški delež. Tako so
bili tudi včeraj mali delničarji
večinoma le opazovalci rezultatov
glasovanja in svojih kandidatov za
nadzorni svet sploh niso javno
izpostavljali, ob zavedanju, da niso
imeli niti najmanjše možnosti za
izvolitev.
Vlada je šele dan pred skupščino
pooblaščencem posredovala
predlog nove sestave nadzornega
sveta, v katerem je res nekaj
Mariborčanov, a so tudi takšni, ki
se doslej z bančništvom niso
neposredno ukvarjali. Kristjan
Verbič iz Vseslovenskega združenja
malih delničarjev je tak način
delovanja največjega delničarja
imenoval butalski. Napeti roki za
izvedbo skrbnega pregleda, za
katerega poznavalci vedo, da ga ni
mogoče opraviti prej kot v dveh do
treh mesecih, uprava NKBM pa
mora zanj poskrbeti do julija,
dokapitalizacija, za katero nekateri
pravijo, da v NKBM sploh ni
potrebna, in povsem nov nadzorni
svet so dejstva, ki dajejo kapital-

skim trgom slab signal. Ali pa je vse
to del skrbno načrtovane strategije,
so se spraševali nekateri udeleženci
skupščine. Mali delničarji pa so
prepričani, da jih vsaka naslednja
dokapitalizacija banke dodatno
oškoduje - delnica NKBM namreč
konstantno izgublja vrednost. V
čigavem interesu je, da bi bila
delnica vredna čim manj, ni
mogoče ugibati, a je zgodba znana.
Takšna demontaža banke navaja k
razmišljanju, da je v igri neki
določen interes, saj ni mogoče
verjeti, da tisti, ki bi morali biti
najbolj odgovorni za razvoj banke,
tako neusklajeno delujejo iz
nevednosti.
Premišljen vladni interes je
pokazalo glasovanje o podeljevnaju
razrešnice. Pri nekdanji upravi je
bilo glasovanje enotno, pri
nadzornem svetu pa se je pokazalo,
da je nerazrešnica brez utemeljitve
doletela zgolj določene člane
nadzornega sveta. A to kaže le
notranjo sliko. Zunanja je v Bruslju
ali pa v Frankfurtu (ali še kje), kjer
narekujejo, kako močan bančni
sektor bo smela imeti Slovenija v
prihodnje.
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